
9. schůze Rady Státního fondu kinematografie 

20.-22. června 2018 
 

Místo konání 
Mat, Karlovo náměstí 2, Praha 2 
Café Neustadt, Karlovo náměstí 23/1, Praha 2 

Datum konání 
20.-22 června 2018   

Přítomni – Rada: 
Petr Vítek, Lubor Dohnal, Zuzana Kopečková, Jiří Kubíček, Helena Bendová, Marta Švecová, Jaromír 
Kallista  

Přítomni – Státní fond kinematografie 
Monika Bartošová, Miloslava Brožová, Kateřina Košická, Jana Pišvejcová, Eva Pjajčiková, Marek Loskot 

Ověřovatel 1 
Helena Bendová 

Ověřovatel 2 
Marta Švecová 

Zapisovatelka 
Monika Bartošová  

 

Předseda Rady konstatoval usnášeníschopnost Rady. 

 

1. Schválení programu jednání 

Usnesení č. 224/2018 

Program jednání 

1. Schválení programu jednání 

2. Rozhodování o výzvách:  

a) 2018-6-1-5 Konference a výzkumné projekty v oblasti filmové vědy 

b) 2018-6-2-6 Neperiodické publikace vydané v roce 2018-2019 

c) 2018-1-1-7 Kompletní vývoj dokumentárního filmu 

d) 2018-2-3-8 Výroba animovaného filmu 

e) 2018-3-1-3 Distribuce filmu 

f) 2018-5-1-2 Účast českých filmů na zahraničních festivalech 

3. Ostatní: 

a) Služební cesty Rady 

4. Korespondence 

 

Přítomných: 7 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 



2. Rozhodování o projektech 

Rada rozhodovala v rámci tohoto jednání o žádostech o podporu kinematografie v těchto výzvách: 

2018-6-1-5 Konference a výzkumné projekty v oblasti filmové vědy 
2018-6-2-6 Neperiodické publikace vydané v roce 2018-2019 
2018-1-1-7 Kompletní vývoj dokumentárního filmu 
2018-2-3-8 Výroba animovaného filmu 
2018-3-1-3 Distribuce filmu 
2018-5-1-2 Účast českých filmů na zahraničních festivalech 

Rada nejprve vedla zevrubnou debatu o rozhodovaných výzvách, jejich specifikách a prioritách 

Státního fondu kinematografie. Následovala debata o jednotlivých žádostech. Při diskuzi nad projekty 

se Rada argumentačně vyrovnávala s posudky jednotlivých expertů a formulovala zdůvodnění pro 

případné rozpory. Každý člen Rady v průběhu hodnocení předložil své argumenty, které se staly 

podkladem k finálnímu hodnocení žádostí i k obecnému textu o prioritách při rozhodování konkrétní 

výzvy. 

Výsledkem rozhodování o výzvě je tabulka s průměrným bodovým hodnocením členů Rady, bodovým 

hodnocením každého člena Rady jmenovitě, obecné priority Rady při posuzování projektů a slovní 

hodnocení každého projektu včetně zdůvodnění případného rozporu s expertní analýzou. 

2018-6-1-5 Konference a výzkumné projekty v oblasti filmové vědy 

Prvního kola posuzování se zúčastnilo pět členů Rady přítomných na jednání (Helena Bendová, 

Jaromír Kallista, Lubor Dohnal, Petr Vítek, Zuzana Kopečková), čtyři členové se jednání nezúčastnili 

(Marta Švecová, Jiří Kubíček, Richard Němec, Viktor Tauš). 

Průběh posuzování – 1. kolo 

Členové Rady obodovali projekty a své bodové hodnocení předali Kanceláři Fondu. Kancelář provedla 

výpočet bodového hodnocení a tento výpočet s bodováním jednotlivých členů Rady vrátila všem 

členům ke kontrole. Žádný z členů nevznesl proti výsledkům bodování žádné námitky a každý člen si 

mohl ověřit, že jeho bodování bylo započítáno tak, jak jej odeslal. 

Průběh posuzování – 2. kolo    

Na základě výpočtu průměrného bodového hodnocení byly projekty seřazeny od těch, které získaly 

nejvyšší průměrné hodnocení, a Rada po diskuzi schválila rozdělení finančních prostředků 

alokovaných v této výzvě. 

Usnesení č. 225/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje rozdělení finančních prostředků v rozhodování o 

projektech podaných v rámci výzvy 2018-6-1-5 Konference a výzkumné projekty v oblasti filmové 

vědy. 

Přítomných: 5 (Helena Bendová, Lubor Dohnal, Jaromír Kallista, Zuzana Kopečková Petr Vítek)  

Nepřítomných: 4 (Jiří Kubíček, Richard Němec, Viktor Tauš, Marta Švecová) 

Pro: 5 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Příloha 1. Výsledky rozhodování výzva 2018-6-1-5 Konference a výzkumné projekty v oblasti filmové 

vědy. 

Alokace výzvy nebyla rozdělená v celé výši, z celkové částky alokované pro výzvu zbylo 710 000 Kč.  

 



2018-6-2-6 Neperiodické publikace vydané v roce 2018-2019 

Prvního kola posuzování se zúčastnilo pět členů Rady přítomných na jednání (Helena Bendová, 

Jaromír Kallista, Lubor Dohnal, Petr Vítek, Zuzana Kopečková), čtyři členové se jednání nezúčastnili 

(Jiří Kubíček, Richard Němec, Viktor Tauš, Marta Švecová). 

Průběh posuzování – 1. kolo 

Členové Rady obodovali projekty a své bodové hodnocení předali Kanceláři Fondu. Kancelář provedla 

výpočet bodového hodnocení a tento výpočet s bodováním jednotlivých členů Rady vrátila všem 

členům ke kontrole. Žádný z členů nevznesl proti výsledkům bodování žádné námitky a každý člen si 

mohl ověřit, že jeho bodování bylo započítáno tak, jak jej odeslal. 

Průběh posuzování – 2. kolo    

Na základě výpočtu průměrného bodového hodnocení byly projekty seřazeny od těch, které získaly 

nejvyšší průměrné hodnocení, a Rada po diskuzi schválila rozdělení finančních prostředků 

alokovaných v této výzvě. 

Usnesení č. 226/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje rozdělení finančních prostředků v rozhodování o 

projektech podaných v rámci výzvy 2018-6-2-6 Neperiodické publikace vydané v roce 2018-2019 

Přítomných: 5 (Helena Bendová, Lubor Dohnal, Jaromír Kallista, Zuzana Kopečková, Petr Vítek) 

Nepřítomných: 4 (Jiří Kubíček, Viktor Tauš, Marta Švecová, Richard Němec) 

Pro: 5 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Příloha 2. Výsledky rozhodování výzva 2018-6-2-6 Neperiodické publikace vydané v roce 2018-2019 

Projekty v této výzvě budou na základě usnesení Rady č. 202/2018 hrazeny ze státní dotace 2018. 

Alokace výzvy nebyla rozdělená v celé výši, z celkové částky alokované pro výzvu zbylo 400 000 Kč. 

2018-1-1-7 Kompletní vývoj dokumentárního filmu  

Prvního kola posuzování se zúčastnilo sedm členů Rady přítomných na jednání (Helena Bendová, 

Jaromír Kallista, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr Vítek, Zuzana Kopečková), dva 

členové se jednání nezúčastnili (Richard Němec, Viktor Tauš). 

Průběh posuzování – 1. kolo 

Členové Rady obodovali projekty a své bodové hodnocení předali Kanceláři Fondu. Kancelář provedla 

výpočet bodového hodnocení a tento výpočet s bodováním jednotlivých členů Rady vrátila všem 

členům ke kontrole. Žádný z členů nevznesl proti výsledkům bodování žádné námitky a každý člen si 

mohl ověřit, že jeho bodování bylo započítáno tak, jak jej odeslal. 

Průběh posuzování – 2. kolo    

Na základě výpočtu průměrného bodového hodnocení byly projekty seřazeny od těch, které získaly 

nejvyšší průměrné hodnocení, a Rada po diskuzi schválila rozdělení finančních prostředků 

alokovaných v této výzvě. 

  



Usnesení č. 227/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje rozdělení finančních prostředků v rozhodování o 

projektech podaných v rámci výzvy 2018-1-1-7 Kompletní vývoj dokumentárního filmu 

Přítomných: 5 (Helena Bendová, Jaromír Kallista, Zuzana Kopečková, Marta Švecová, Petr Vítek) 

Nepřítomných: 4 (Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Richard Němec, Viktor Tauš) 

Pro: 5 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Příloha 3. Výsledky rozhodování výzva 2018-1-1-7 Kompletní vývoj dokumentárního filmu 

Projekty v této výzvě budou na základě usnesení Rady č. 202/2018 hrazeny ze státní dotace 2018. 

Alokace výzvy byla rozdělena v celé výši. 

2018-2-3-8 Výroba animovaného filmu 

Prvního kola posuzování se zúčastnilo sedm členů Rady přítomných na jednání (Helena Bendová, 

Jaromír Kallista, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr Vítek, Zuzana Kopečková), dva 

členové se jednání nezúčastnili (Richard Němec, Viktor Tauš). 

Průběh posuzování – 1. kolo 

Členové Rady obodovali projekty a své bodové hodnocení předali Kanceláři Fondu. Kancelář provedla 

výpočet bodového hodnocení a tento výpočet s bodováním jednotlivých členů Rady vrátila všem 

členům ke kontrole. Žádný z členů nevznesl proti výsledkům bodování žádné námitky a každý člen si 

mohl ověřit, že jeho bodování bylo započítáno tak, jak jej odeslal. 

Průběh posuzování – 2. kolo    

Na základě výpočtu průměrného bodového hodnocení byly projekty seřazeny od těch, které získaly 

nejvyšší průměrné hodnocení, a Rada po diskuzi schválila rozdělení finančních prostředků 

alokovaných v této výzvě. 

Usnesení č. 228/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje rozdělení finančních prostředků v rozhodování o 

projektech podaných v rámci výzvy 2018-2-3-8 Výroba animovaného filmu 

Přítomných: 7 (Helena Bendová, Jaromír Kallista, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr 

Vítek, Zuzana Kopečková) 

Nepřítomných: 2 (Viktor Tauš, Richard Němec) 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Příloha 4. Výsledky rozhodování výzva 2018-2-3-8 Výroba animovaného filmu. 

Projekty v této výzvě budou na základě usnesení Rady č. 202/2018 hrazeny ze státní dotace 2018. 

Alokace výzvy nebyla rozdělená v celé výši, z celkové částky alokované pro výzvu zbylo 3 442 000 Kč. 

  



2018-3-1-3 Distribuce filmu 

Prvního kola posuzování se zúčastnilo pět členů Rady přítomných na jednání (Helena Bendová, 

Jaromír Kallista, Marta Švecová, Petr Vítek, Zuzana Kopečková), čtyři členové se jednání nezúčastnili 

(Richard Němec, Viktor Tauš, Lubor Dohnal, Jiří Kubíček). 

Průběh posuzování – 1. kolo 

Členové Rady obodovali projekty a své bodové hodnocení předali Kanceláři Fondu. Kancelář provedla 

výpočet bodového hodnocení a tento výpočet s bodováním jednotlivých členů Rady vrátila všem 

členům ke kontrole. Žádný z členů nevznesl proti výsledkům bodování žádné námitky a každý člen si 

mohl ověřit, že jeho bodování bylo započítáno tak, jak jej odeslal. 

Průběh posuzování – 2. kolo    

Na základě výpočtu průměrného bodového hodnocení byly projekty seřazeny od těch, které získaly 

nejvyšší průměrné hodnocení, a Rada po diskuzi schválila rozdělení finančních prostředků 

alokovaných v této výzvě. 

Usnesení č. 229/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje rozdělení finančních prostředků v rozhodování o 

projektech podaných v rámci výzvy 2018-3-1-3 Distribuce filmu.  

Přítomných: 6 (Helena Bendová, Lubor Dohnal, Jaromír Kallista, Zuzana Kopečková, Marta Švecová, 

Petr Vítek)  

Nepřítomných: 3 (Jiří Kubíček, Richard Němec, Viktor Tauš) 

Pro: 6 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Příloha 5. Výsledky rozhodování výzva 2018-3-1-3 Distribuce filmu. 

2018-5-1-2 Účast českých filmů na zahraničních festivalech 

Prvního kola posuzování se zúčastnilo šest členů Rady přítomných na jednání (Helena Bendová, 

Jaromír Kallista, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr Vítek, Zuzana Kopečková), tři členové se jednání 

nezúčastnili (Richard Němec, Viktor Tauš, Jiří Kubíček). 

Průběh posuzování – 1. kolo 

Členové Rady obodovali projekty a své bodové hodnocení předali Kanceláři Fondu. Kancelář provedla 

výpočet bodového hodnocení a tento výpočet s bodováním jednotlivých členů Rady vrátila všem 

členům ke kontrole. Žádný z členů nevznesl proti výsledkům bodování žádné námitky a každý člen si 

mohl ověřit, že jeho bodování bylo započítáno tak, jak jej odeslal. 

Průběh posuzování – 2. kolo    

Na základě výpočtu průměrného bodového hodnocení byly projekty seřazeny od těch, které získaly 

nejvyšší průměrné hodnocení, a Rada po diskuzi schválila rozdělení finančních prostředků 

alokovaných v této výzvě. 

  



Usnesení č. 230/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje rozdělení finančních prostředků v rozhodování o 

projektech podaných v rámci výzvy 2018-5-1-2 Účast českých filmů na zahraničních festivalech. 

Přítomných: 6 (Helena Bendová, Lubor Dohnal, Jaromír Kallista, Zuzana Kopečková, Marta Švecová, 

Petr Vítek)  

Nepřítomných: 3 (Jiří Kubíček, Viktor Tauš, Richard Němec)  

Pro: 6 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Příloha 6. Výsledky rozhodování výzva 2018-5-1-2 Účast českých filmů na zahraničních festivalech 

3. Ostatní 

Služební cesty Rady 

Usnesení č. 231/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje služební cestu člena Rady Lubora Dohnala na dvě noci 

(tři dny) na Mezinárodní filmový festival Karlovy Vary. 

Přítomných: 6 

Pro: 5 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Usnesení č. 232/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje prodloužení služební cesty Marty Švecové (schválené v 

Usnesení č. 210/2018) o jednu noc s tím, že ubytování na tuto noc bude platit Státní fond 

kinematografie, a to z důvodu účasti radní na panelové diskusi pořádané Fondem.  

Přítomných: 6 

Pro: 5 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Usnesení č. 233/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje služební cestu člena Rady Lubora Dohnala na devět 

nocí (10 dní) na Letní filmovou školu Uherské Hradiště.  

Přítomných: 6 

Pro: 5 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

  



Usnesení č. 234/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje služební cestu členky Rady Zuzany Kopečkové na devět 

nocí (10 dní) na Letní filmovou školu Uherské Hradiště. 

Přítomných: 5 

Pro: 4 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

4. Korespondence 

Usnesení č. 235/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje žádost projektu 1228/2016 Jack Russel o změnu lhůty 

pro dokončení projektu z 31. 7. 2018 na 31.12.2019.  

Přítomných: 6 (Helena Bendová, Jaromír Kallista, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr 

Vítek) 

Pro: 6  

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení č. 236/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje žádost projektu 1981/2017 Symposium FIAF 2018 "On 

Sharing" o změnu lhůty pro dokončení projektu z 30. 6. 2018 na 30. 4. 2019. 

Přítomných: 6 (Helena Bendová, Jaromír Kallista, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr 

Vítek) 

Pro: 6  

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení č. 237/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje žádost projektu 2385/2017 Účast filmu HMYZ na IFFR, 

Rotterdam 2018 o změnu lhůty pro dokončení projektu z 30. 6. 2018 na 31.7.2018. 

Přítomných: 5 (Helena Bendová, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr Vítek) 

Pro: 5  

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení č. 238/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje žádost projektu 1713/2017 Animace-Imagonace:Škola 

anihrou 2017/2018 o změnu lhůty pro dokončení projektu z 31. 7. 2018 na 30. 11. 2018. 

Přítomných: 6 (Helena Bendová, Jaromír Kallista, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr 

Vítek) 

Pro: 6  

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

  



Usnesení č. 239/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje žádost projektu 1774/2017 Letní hokej o změnu lhůty 

pro dokončení projektu z 30. 9. 2018 na 31.12.2018.  

Přítomných: 6 (Helena Bendová, Jaromír Kallista, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr 

Vítek) 

Pro: 6  

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení č. 240/2018 

Rada Státního fondu kinematografie schvaluje žádost projektu 1901/2107 3. sál kina Pilotů o změnu 

lhůty pro dokončení projektu z 30. 6. 2018 na 30. 11. 2018. 

Přítomných: 6 (Helena Bendová, Jaromír Kallista, Jiří Kubíček, Lubor Dohnal, Marta Švecová, Petr 

Vítek) 

Pro: 6  

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

Helena Bendová 

 

Marta Švecová 


